
Amb aquest canvi, hem aconseguit que sigui més fácil de trobar la sortida. per a 
les persones que no son del nostre pöble, i, a la vegada, tenir un entorn molt més aco-
llidor. La participació va ser la mateixa que en anys anteriors, cosa que ens deixa bas-
tant satisfets. 

La passejada és l 'esdeveniment en el quai hi posem més il lusió i esforç, atès que 
mobilitza a quasi tots els socis d'aquesta entitat. 

Ens repartim la teinada que suposa marcar acuradament el recorregut del circuit 
perqué sigui el més entenedor possible, l 'organitzar controls en eis llocs de possibles 
perills (com son eis encreuaments de carreteres) i posar punts d'avituallament d 'a igua 
amb llimona, que fa més suportable la calor. Al final del recorregut, per refer les for-
ces, preparem un bon esmorzar per tots els participants. 

Aprofítem l 'ocasió que ens dona el present Zl/iMí/n, per donar les gràcies als indus-
trials i comerciants del nostre pöble que ens donen suport en la tasca de mantenir viva 
l 'afecció per I'esport del ciclisme de muntanya. Sense vosaltres no ens seria possible 
continuar organitzant la passejada popular, que ja ha csdevingut una tradició que 
aquest any ha arribat a la cinquena edició. 

Un dels objectius que ens proposem per la propera temporada, és fer conèixer als 
nens i nenes de Santa Eulàlia de Ronçana aquest esport, i per intentar aconseguir 
aquest objectiu organitzarem excursions en bicicleta de muntanya, de recorregut pla-
ner i curt, amb la finalitat que sigui el més agradable, divertida i engrescadora possi-
ble. 

1 aixè ha estât tot, només ens cal desitjar-vos unes Banes Festes i im feliç Any non. 

La Junta Directiva 
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